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Vragen van het lid Klever (PVV) aan de minister van Economische Zaken over 
het bericht «Wachten onder hoogspanning», dat maar liefst 1 300 huishoudens 
nog altijd wachten op de toegezegde uitkoopregeling (ingezonden 6 december 
2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Wachten onder hoogspanning»?1 

Vraag 2
Klopt de berichtgeving dat de toegezegde uitkoopregeling nu op uw 
ministerie ligt te verstoffen en zo ja, waarom is dat zo? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het onverantwoord is om deze 1 300 huishoudens nog 
langer aan deze magnetische straling bloot te stellen, maar dat tegelijkertijd 
een verdere stijging van de energierekening voor Nederlandse huishoudens 
en bedrijven ongewenst is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om de zojuist ingevoerde opslag duurzame energie te 
gebruiken om deze uitkoopregeling te bekostigen om zodoende een extra 
stijging van de energierekening voor Nederlandse huishoudens en bedrijven 
te vermijden? Zo niet, waarom niet?

1 Telegraaf, 5 december 2012
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